

# GARIS PANDUAN KEMUDAHAN CUTI SABATIKAL (CS)

## A Pengenalan

Kemudahan kepada Pegawai Akademik UKM untuk meningkatkan keupayaan dan kemahiran dalam penyelidikan.



**5@9**  
bulan sahaja

Sangkutan di agensi luar dalam tempoh yang munasabah semasa cuti sabatikal.

## B Syarat

Berjawatan tetap dan telah disahkan perkhidmatan.

Mendapat perakuan daripada Pengerusi Pusat/ Ketua Jabatan dan Dekan/ Pengarah PTj masing-masing.



**85% LNP**

Laporan Penilaian Prestasi (LNP) & sahsiah sekurang-kurangnya 85% ke atas bagi 3 tahun berturut-turut.

Tempoh Perkhidmatan

**3 tahun**

CS 5 bulan

**5 tahun**

CS 9 bulan

**2 tahun**

perkhidmatan sebelum bersara

Bebas daripada pertuduhan tatatertib atau mahkamah.



Mendapat surat tawaran sangkutan dari agensi luar semasa cuti sabatikal bagi tempoh yang munasabah.



Tidak terikat baki ikatan kontrak terdahulu.

Kecemerlangan penerbitan:

**3 jurnal**

minimum purata 3 Jurnal terindeks WoS/SCOPUS bagi 3 tahun terakhir; atau

**2 buku penyelidikan**

minimum 2 buku penyelidikan dari penerbit tersohor bagi 3 tahun terakhir.



# C

## Hasil Cuti Sabatikal

Jawatankuasa Cuti Sabatikal boleh memberi ketetapan hasil CS yang diperlukan, berdasarkan hasil minimum CS berikut:

Kategori	Hasil CS 5 Bulan	Hasil CS 9 Bulan
<p><b>1 Penyelidikan</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Menjalankan <b>penyelidikan berdampak</b> menjurus kepada fokus penyelidikan UKM bersama pihak berkepentingan; dan</li> <li>perlu <b>mengetuai 1 projek penyelidikan</b> aktif dan berdaftar.</li> </ul>	 <p><b>1 jurnal</b> WoS/SCOPUS dengan pengarang bersama daripada pihak industri/ agensi luar; atau</p> <p><b>1 bab</b> dalam buku dengan pengarang bersama daripada pihak industri/ agensi luar &amp; diterbitkan penerbit tersohor.</p>	<p><b>2 jurnal</b> WoS/SCOPUS dengan pengarang bersama daripada pihak industri/ agensi luar; atau</p> <p><b>2 bab</b> dalam buku dengan pengarang bersama daripada pihak industri/ agensi luar &amp; diterbitkan oleh penerbit tersohor; atau</p> <p><b>1 artikel jurnal berindeks</b> WoS/SCOPUS dengan pengarang bersama daripada pihak industri/ agensi luar; dan</p> <p><b>1 bab dalam buku</b> dengan pengarang bersama daripada pihak industri/ agensi luar &amp; diterbitkan oleh penerbit tersohor.</p>
<p><b>2 Penulisan</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Menjalankan penulisan buku penyelidikan yang boleh dijadikan bahan rujukan untuk penyelidikan atau pengajaran; dan</li> <li>Digalakkan Bahasa Melayu.</li> </ul>		<p><b>1</b> buku penyelidikan yang diterbitkan penerbit tersenarai dalam WoS / penerbit UKM / MAPIM.</p>
<p><b>3 Pengkomersialan</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Menghasilkan produk yang telah mencapai tahap untuk dikomersialkan; dan</li> <li>tempoh CS 9 bulan sahaja.</li> </ul>	<p>tiada</p>	<p><b>MOA perjanjian pelesenan,</b> perjanjian kolaborasi atau perjanjian jual terus dikomersialkan / harta intelek baharu; dan</p> <p><b>RM5,000</b> Minima penajaan kepada UKM.</p>

# D

## Kemudahan Tambahan

### Elaun Cuti Sabatikal (ECS) sebulan

(Jumlah elaun tertakluk kepada kadar semasa yang diluluskan)



**Insurans kesihatan** jika ke luar negara & jika tiada tajaan luar.

# E

## Laporan Kemajuan Cuti Sabatikal (LKCS)

### CS 5 bulan

1 LKCS & laporan akhir; atau

### CS 9 bulan

2 LKCS & laporan akhir.

# F

## Maklumat Garis Panduan



Garis Panduan Cuti Sabatikal ini berkuat kuasa **mulai 1 Jun 2023**.

Untuk maklumat lanjut layari: [www.ukm.my/pendaftar](http://www.ukm.my/pendaftar)

**Borang** permohonan yang lengkap perlu **dihantar 3 bulan sebelum memulakan Cuti Sabatikal**

Sebarang pertanyaan sila hubungi;

Unit Perkembangan Kerjaya, Bahagian Sumber Manusia, Jabatan Pendaftar, Aras 1, Bangunan Perpustakaan Lingkungan Kedua, 43600 UKM Bangi, Selangor Darul Ehsan.

03-8911 8225/ 8241/ 8251 upk.bsm@ukm.edu.my

[www.ukm.my/pendaftar](http://www.ukm.my/pendaftar)

[facebook.com/jpukm](https://facebook.com/jpukm)

[pdftar@ukm.edu.my](mailto:pdftar@ukm.edu.my)

